
Zápis z výborové schůze TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s.  

konané dne 11.04.2025 

 

 

 
Přítomni: Nechanský, Popek, Prokůpek, Paloušová, Housa, Hlaváč ml. 

Omluveni: Šťastný, Polanecký, Šrámek 

Neomluven:  

Přizváni: Patočka, Havlíček D. 

 

Pověřen zápisem: Patočka 

Ověření zápisu: Paloušová, Nechanský 

 

Program: 

1. Kontrola zápisu z minulé výborové schůze. 

2. Schválení rozpočtu za ro 2024.  

3. Návrh rozpočtu na rok 2025.  

4. Stanovení a schválení data pro VH (stávající mandát předsedovi TJ a členům VV končí k 10.9.2025).  

5. Stanovení počtu delegátů na VH za jednotlivé oddíly.   

6. Stanovení celkového počtu členů VV na další volební období, stanovení počtu členů VV za 

jednotlivé oddíly, stanovení způsobu hlasování na VH při volbě nového VV.           

7. Stanovení data pro odevzdání zápisu ze schůzí jednotlivých oddílů jednateli TJ. 

8. Informace k vyúčtování dotací za rok 2024.  

9. Informace k dotacím na rok 2025.  

10. Informace k pořádaným závodům LEKI CUP v areálu Kamenec.   

11. Informace k finále SP skibobistů v areálu Kamenec + informace k čerpání peněz z uložené částky 

pro oddíl skibobistů na běžném účtu TJ (stanovení nového zůstatku).           

12. Konečné rozdělení funkcí na velikonoční zábavu s harmonogramem prací.   

13. Informace k zaslaným návrhům členů VV na modernizaci a obnovu sportovišť a stanovení priorit 

k jednotlivým návrhům.  

14. Informace k ubytovně.  

15. Náhled jednatele TJ na rozdělení organizace a činností mezi předsedou TJ a jednatelem TJ pro příští 

volební období. 

16. Projednání stížnosti předsedy kontrolní komice zastupitelstva Města Jablonec nad Jizerou p. Ulricha 

na nájemné, nepořádek a nedostatečné vybavení v KD. 

 

 

Bylo projednáno: 

 

 

1. Kontrolou zápisu bylo zjištěno, že dochází k průběžnému plnění úkolů ze schůze minulé. 

2. Jednatel TJ předložil členům VV konečný rozpočet jednotlivých středisek za rok 2024. Členové VV 

konečný rozpočet TJ za rok 2024 schválili. 

3. Jednatel TJ předložil VV návrh rozpočtu pro rok 2025. Rozpočet jednotlivých středisek byl stanoven 

v intencích roku 2024. Jednatel TJ upozornil členy VV na úhradu DPPO za rok 2024, kdy bude do daně 

zahrnut příjem z prodeje věcí movitých a nemovitých v areálu Kamenec. Předpokládaná daň za rok 

2024 bude cca 1.300.000,- Kč. Předpokládaná ztráta TJ pro rok 2025 je stanovena na cca 900.000,- Kč. 

VV návrh rozpočtu pro rok 2025 schválil. 

4. VV schválil datum pro VH v roce 2025 na 5.9.2025 v 18.00 hodin. VH bude v tomto roce volební. 

5. VV schválil počty delegátů za jednotlivé oddíly na VH 2025. Počty delegátů byly schváleny na základě 

velikosti členské základny jednotlivých oddílů následovně:  ASPV – 3, turisti – 1, kopaná – 5, 

lyžování – 5, stolní tenis – 6, tenis – 1, skiboby – 4. 

 



6. VV stanovil počet členů VV pro příští volební období na 9. I zde byly stanoveny a schváleny počty 

volených členů do VV pro příští čtyřleté období za jednotlivé oddíly na základě velikosti členské 

základny oddílu. Počty členů VV byly schváleny následovně: ASPV + turisti – 3, kopaná – 2, lyžování 

– 1, stolní tenis + tenis – 2, skiboby – 1. Hlasování o zvolení nových navržených členů VV 

jednotlivými oddíly bude na VH individuální veřejné. 

7. Jednatel TJ navrhl všem oddílům TJ uskutečnit do VH 2025 členskou schůzi, na které budou za 

jednotlivé oddíly odsouhlaseni delegáti na VH a budou navrženi členové VV pro následující volební 

období. Do 30.6.2025 odevzdají předsedové všech oddílů jednateli TJ zápis z oddílové schůze. Oddíly, 

kde končí volební období VO (výbor oddílu), uskuteční zároveň volbu nového výboru oddílu (výbor je 

minimálně 3 – členný – předseda, jednatel, hospodář a volební období výboru oddílu je také čtyřleté, 

jako v případě VV). Stávající VV souhlasí s uskutečněním členských schůzí a s odevzdáním zápisu do 

data 30.6.2025. 

8. Jednatel TJ informoval VV o vyúčtování dotací za rok 2024. Jednatel TJ ve spolupráci s účetním TJ 

odevzdal všechny vyúčtování v řádném termínu. Vyúčtování byla schválena. Jednalo se o dotace Můj 

klub 2024 – NSA, Sportovní činnost dětí a mládeže 2024 – Liberecký kraj a individuální dotace 

z rozpočtu Města Jablonec nad Jizerou. 

9. Dále jednatel TJ informoval VV o dotacích pro rok 2025. Jednatel TJ požádal pro rok 2025 o tyto 

dotace: Individuální dotace z rozpočtu Města Jablonec nad Jizerou – 330.000,- Kč (dotace schválena), 

Můj klub 2025 Agentura NSA – 132.700,- Kč (probíhá schvalovací řízení), Podpora sportovní činnosti 

dětí a mládeže 2025 – 139.550,- Kč (dotace schválena – čeká se na rozhodnutí LBK). 

10. Předseda oddílu lyžařů David Havlíček informoval členy VV o průběhu lyžařských závodů LEKI CUP 

v areálu Kamenec. Závody byly úspěšné, z okolních areálů měly závody nejvyšší účast dětí. I přes to 

není zisk ze závodů tak vysoký jak v minulosti, protože požadavky organizátorů celého podniků na 

ceny pro závodníky jsou přehnané.  

11. Členové výkonného výboru za skibobisty pan Housa a pan Hlaváč ml. informovali VV o průběhu finále 

SP skibobistů v areálu Kamenec. I tento podnik se v areálu Kamenec vydařil, všichni účastníci byli 

s průběhem závodů nadmíru spokojeni a těší se na příští rok. Pokud to sněhové podmínky dovolí, měl 

by být světový pohár v Jablonci nad Jizerou zakotven trvale. Velký dík patří vedoucímu areálu 

Kamenec panu Noskovi za jeho přístup k uvedeným závodům a zejména k údržbě a kvalitě sjezdovek 

v areálu. Náklady spojené s pořádáním světového poháru, které byly proplaceny naší TJ, budou 

odečteny z uložených prostředků skibobistů ve výši 250.000,- Kč. Jednalo se o částku 43.000,-, takže 

nový evidovaný zůstatek skibobistů na BÚ TJ je 207.000,- Kč. 

12. Členové výkonného výboru dohodli rozdělení funkcí členů TJ při přípravě a vlastní organizaci 

velikonoční zábavy, která se bude konat v prostorách KD 19.4.2025 od 20.00 hodin. Hlavními 

organizátory zábavy jsou členové VV Nechanský a Hlaváč Pavel. Příprav, organizace zábavy a úklidu 

se zúčastní členové TJ ze všech oddílů. 

13. Jednatel TJ představil návrhy členů VV na modernizaci a obnovu sportovišť vlastněných, nebo 

provozovaných TJ Sokol Jablonec nad Jizerou. VV se jednomyslně shodl na tom, že přednost by měla 

dostat modernizace šaten a sprch u velkého sálu v KD. V průběhu roku 2025 jednatel TJ zajistí nákresy 

k přestavbě šaten a sprch. Dále zjistí předběžnou cenu úprav (zednické práce, vodoinstalace, 

elektroinstalace). Vlastní realizace bude spuštěna nejdříve v roce 2026 až dojde k vyhlášení příslušné 

investiční dotace na tyto modernizace sportovišť. 

14. Jednatel TJ informoval VV o počtech ubytovaných v průběhu zimy. Dále informoval o ubytovacích 

smlouvách pro poslední 3 občany ukrajinské národnosti, kteří jsou momentálně ubytovaní na ubytovně. 

Ubytovací smlouvy s nimi budou ukončeny k 31.10.2025. Na zimu 2025/2026 by měla být celá 

ubytovací kapacita připravena pro školy. Jednatel TJ postupně oslovuje střední školy s nabídkou 

ubytování pro příští zimní sezónu. 

15. Jednatel TJ představil členům VV rozdělení činností mezi předsedou TJ a jednatelem TJ pro další 

volební období. Předseda TJ řídí vše, co souvisí s činností oddílů, řídí schůze VV a zajišťuje zápisy 

z VV. Dále bude mít na starosti neinvestiční dotační politiku TJ včetně žádostí o dotace a jejich 

vyúčtování (NSA, Liberecký kraj, Město Jablonec nad Jizerou) + jednorázové smlouvy s dárci. Jednatel 

TJ bude mít na starosti ekonomickou stránku TJ – pracovní smlouvy se zaměstnanci TJ, mzdy 

zaměstnanců, platby v TJ, provoz ubytovny, ubytovací smlouvy, webové stránky, úpravy sportovišť, 

ubytovny a KD včetně vypracování žádostí o investiční dotace, které s tím budou spojené. Dále řídí VH 

a zajišťuje veškerou písemnou agendu s tím spojenou. Toto je pouze hrubý výčet činností spojených 

s provozem TJ, jednatel TJ sepíše přesný výčet činností pro oba statutární orgány TJ. 



 

 Jednatel TJ nového předsedu TJ zaučí ve všech administrativních činnostech v TJ, aby byla v TJ plná 

zastupitelnost mezi předsedou a jednatelem TJ. O platových podmínkách rozhodne nově zvolený 

výkonný výbor. Pokud oddíly TJ nenajdou nového předsedu TJ, který bude ochoten výše uvedené 

činnosti vykonávat, tak současný jednatel TJ ukončí svou současnou činnost v TJ k 31.12.2025. Pokud 

by oddíly našly činovníka, který by byl ochoten spíše vykonávat výše uvedené činnosti spojené s funkcí 

jednatele TJ, nabídl současný jednatel TJ i tu možnost, že by v příštím volebním období vykonával 

funkci předsedy TJ. V tomto případě by ale musela být tato osoba známa do VH, aby funkce předsedy 

TJ a jednatele TJ byla pro příští volební období schválena na této VH konané 5.9.2025. Další možností 

je najít činovníka, který by vykonával veškeré administrativní činnosti, jako současný jednatel TJ. 

V tomto případě by předseda TJ zůstal jako neplacená funkce v TJ a současný jednatel by do konce 

roku předal vše novému jednateli TJ, který by byl ustanoven od 1.1.2026.  

16. Jednatel TJ a místopředseda TJ informovali členy VV o stížnosti, která byla doručena na adresu TJ 

Sokol Jablonec nad Jizerou od předsedy kontrolní komise zastupitelstva Města Jablonec nad Jizerou na 

nájemné, nepořádek a nedostatečné vybavení obslužných prostor v KD. VV projednal veškeré body ve 

stížnosti, dohodl se na jednotlivých bodech odpovědi na tuto stížnost a zadal jednateli TJ úkol, aby 

sepsal odpověď na tuto stížnost, kterou následně jednatel TJ odešle zpět p. Ulrichovi a kopii 

představitelům Města Jablonec nad Jizerou, aby byli s postoji VV seznámeni. 

 

 

  

  

Zapsal: Jaromír Patočka      Jednatel TJ Sokol Jablonec nad Jizerou, z.s. 

 

 

 

 

 

Ověření zápisu:  Paloušová Hana 

 

 

 

    Nechanský Jan 


